

# 5D3N DUBAI FANTASTIC 迪拜闪亮耀眼











### **SCHEDULE**

**KUALA LUMPUR → DUBAI** (6H50M) (MOB)

#### DUBAI

(B/L-HOT POT/D)

- Museum of the Future (Photo Stop)
- Dubai Frame (Photo Stop)
- Abra Water Taxi Ride Across Dubai Creek (Ticket Included)
- Gold Souk & Spice Souk (Shopping)
- Bastakiya & Al Fahidi (Walking Orientation)
- Desert Safari by 4WD Land Cruiser (Sharing 6 Pax/Car)
  - Include Dune Rides, Sunset Photo, Arabic Qahwa & Dates, Camel Ride, Henna Painting, Live Entertainment, BBQ Dinner with Water & Soft Drinks

**D3** 

#### **DUBAI**

(B)

Free at Leisure or join Optional Tour

#### **DUBAI → KUALA LUMPUR**

(7H15M++)

- (B/L/D-KANPAI/MOB)
- Burj Al Arab (Photo Stop) Dubai Tram-Monorail to Atlantis, The Palm (One Way Ticket Included)
- Dubai Marina (Photo Stop)
- Bluewater Island & Ain Dubai (Photo Stop)
- Dubai Mall (Shopping)
- Burj Khalifa (Photo Stop) •
- Dubai Fountain (Photo Stop)
  - Subject to flight schedule check in time

**D5** 

#### **ARRIVE KUALA LUMPUR**





- Dubai Frame, Holds the Record the Largest Frame in the World
- Desert Safari with BBQ Dinner (4 x 4 Wheel Jeep for Desert Safari Drive)
- Discover the Atlantis, the Palm, One of the Iconic in
- Bluewaters Island, an Island Paradise with the World Tallest Observation Wheel Joins Ain Dubai
- The Sail Shaped Hotel Burj Al Arab described as "The World's First Seven Star Hotel'
- Buri Khalifa is the Tallest Tower in the World and the Most Iconic Building in Dubai
- Shopping at the World's Largest Dubai Mall











CULTURE

SHOPPING

#### **DUBAI**

- **Dubai Frame** Dubai Frame is an observatory, museum, and monument in Zabeel Park, Dubai. The building has a height of 150.24 meters and a width of 95.53 meters.
- Desert Safari with BBQ Dinner Explore the mysterious sand dunes of the Dubai desert with a great entertainment programmed Dubai Desert Safari Tour and BBQ dinner. This Dubai desert safari tour starts in the afternoon, exploring the Dubai desert with several photo stops. After an exciting dune drive, you'll arrive at the first stop to take in a beautiful sunset. You'll then head to the campsite where you'll have the opportunity to enjoy a camel ride, sandboarding and try out a henna design on your hands or feet. After than, enjoy a delicious barbecue dinner and traditional dance performances.
- Burj Al Arab this uniquely styled hotel is Dubai's landmark. It has been called "The world's only 7 star hotel' and it is one of the tallest hotels in the world. Burj Al Arab stands on an artificial island that is 280 m (920 ft) from Jumeirah beach and is connected to the mainland by a private curving bridge. It looks like a wind-swept sail and is the most extravagant representative of the UAE.
- **The Palm Jumeirah** is the world's largest artificial island, it forms by three planned islands (Palm Jumeirah, Jebal Ali and Palm Deira). The sky is overlooked by the shape of a palm tree. Therefore, it is called the eight wonders of the world.
- Burj Khalifa formerly known as Burj Dubai is located in Dubai, United Arab Emirates territory of skyscrapers is currently the world's tallest man-made structures with a height of 828 m, total 169 floors, cost up to \$ 1.5 billion.
- Museum of the Future is an exhibition space for innovative and futuristic ideologies, services, and products. The museum explores how society could evolve in the coming decades using science and technology. Located in the Financial District of Dubai, UAE, one of the most beautiful museums in the world in Dubai.
- Bastakiya & Al Fahidi Bastakiya, also called Al Fahidi Historical Neighborhood, is a preserved quarter of old houses standings as the last remaining specimens of Dubai's bygone days. Today, they are full of miniature museums, art galleries, cafes, and guest houses that tell stories from history and cultural heritage.
- Dubai Mall also known as the home of the Dubai shopping festival, is one of the world's largest shopping malls, with an area of over 500,000 square meters! With more than 1200 stores, a large walk-through aquarium, a world-class ice rink, serving as the entryway to Burj Khalifa, there are unlimited options of shopping and eating.





- 3 Breakfast / 2 Lunch / 2 Dinner
- Special Meal Arrangement: Hot Pot & Kanpai Japanese Meal





#### 精简行程

第1天 部

**吉隆坡 ナ 迪拜** (6小时50分钟++)

(机上用餐)



(早/午-火锅/晚餐)

- 未来博物馆(拍照)
- 連拜相框(拍照)
- 阿布拉水上木船横渡迪拜湾(含船票)
- 黄金市场 & 香料市集(遊街)
- 巴斯塔基亚老城区和阿法迪历史区 (步行游览)
- 四驱车沙漠探险之旅(六人共用一辆车)
   包含沙丘骑行,日落拍照,阿拉伯咖啡和蜜枣,骑骆驼,海娜彩绘,现场娱乐表演,烧烤晚餐+水和饮料

#### 第3天 迪拜

(早)

• 自由活动或参加自费项目

#### 第4天

#### 迪拜 → 吉隆坡

(7小时15分钟++)

(早/午/晚-日式餐)

- 七星帆船酒店<sub>(拍照)</sub>
- 乘坐单轨列车前往亚特兰蒂斯酒店(含单程车票)
- 迪拜码头(拍照)
- 重水岛与迪拜眼摩天轮(拍照)
- 迪拜购物商场<sub>(购物)</sub>
- 哈利法塔 (拍照)
- 迪拜喷泉 (拍照)
  - 以航班check in时间为准

#### 第5天

#### 抵达吉隆坡

#### ★ ★ ★ ★ ★ 依游亮点

- ✓ 迪拜相框,是迪拜一个新的标志性地标,并保持着 世界上最大相框的记录
- ✓ 乘坐越野吉普车在沙漠里冲浪,体验沙丘上惊险又刺激的越野飙速及滑沙
- ✔ 探索迪拜标志性建筑之一的棕榈岛亚特兰蒂斯酒店
- ✓ 蓝水岛拥有世界最高和最大的迪拜眼摩天轮-迪拜眼
- ✔ 迪拜帆船酒店是世界上建筑高度最高的七星级酒店
- ✓ 哈利法塔是世界上最高的塔,也是迪拜最具标志性的建筑。
- ✔ 在世界最大的迪拜购物中心购物











文化

风景

休闲

购物

#### 迪拜

- **迪拜之框** 迪拜之框是位于迪拜 扎贝尔公园的天文台、博物馆和纪念碑。 它保 持着世界上最大框架的记录。 楼高150.24米,宽95.53米。
- 沙漠之旅 + 烧烤自助餐(四轮驱动车沙漠之旅、露营地 & 舞蹈表演─探索迪拜沙漠神秘的沙丘。并在几个停留点拍照。 经过激动人心的沙丘驾驶后,您将到达第一站,欣赏美丽的日落。 然后您将前往露营地,在那里您将有机会享受骑骆驼、滑沙和尝试在您的手或脚上设计指甲花。随后,您可以在篝火旁享 受美味的烧烤晚餐和传统舞蹈表演。
- **七星帆船酒店**-这家拥有独特帆船造型的酒店是迪拜的地标性建筑,也是全球第一家七星级酒店。它矗立于离沙滩岸边280公尺远的波斯湾内的人工岛上,仅由一条弯曲的道路连接陆地,曾是世界上最高的饭店建筑之一。
- **棕榈岛** 是世界最大的人工岛,由三个岛(朱美拉棕榈,杰贝阿里棕榈和迪拉人工岛)共同组成。从空中俯瞰是棕榈树的形状,被称为世界第八大奇迹。
- 哈利法塔-原名杜拜塔,是位于阿拉伯联合大公国杜拜境内的摩天大楼,为当前世界第一高楼与人工构造物,高度为828m,楼层总数169层,造价达15亿美元。
- 未来博物馆 是阿聯酋迪拜一个展示创新和未来服务和产品的博物館。该博物馆旨在探索在未来几十年中,社会将如何利用科学技术得到发展。位于迪拜市中心金融区的未来博物馆,是世界最美博物馆之一。
- **巴斯塔基亚老城区和阿法迪历史区**-巴斯塔基亚区(Bastakia Quarter)又称「阿发迪历史区(Al Fahidi Historical District)」,是迪拜最古老的遗址之一,拥有的建筑可追溯到二十世纪初期。 该地区的游览让你能一瞥这座城市过去的时代,包括传统的风塔,繁华的庭院与蜿蜒的小巷。
- **迪拜购物商场**-毗邻世界最高建筑——哈利法塔(Burj Khalifa),是世界最大的购物、娱乐和休闲胜地。中心入驻超过1200家零售商店,拥有全球最大水族箱的迪拜水族馆和奥运规格的溜冰场(Ice Rink)。



**免责声明**:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)以确保行程顺利进行,会或否事先通知。

## General Information 旅游资讯

# DUBAI 迪拜

\*\*\*\*



Currency 货币	Arab Emirates Dirham (AED) 阿联酋迪拉姆 (AED)	Credit Card 信用卡 Call credit card centre to extend your credit card limit * Credit Card are used widely in UAE  致电信用卡中心,以延长你的信用卡额度 *许多信用卡在迪拜通行.
Exchange Rate 货币兑换率	AED 1 : RM 1.25 USD 1 : AED 3.60 1阿联酋迪拉姆 : 1.25令吉 1美金 : 3.60阿联酋迪拉姆	Dial Code 拨号代码 Dubai 迪拜 : +971 4
Voltage 电压	<b>230 Volts , 50 Hz</b> 230伏特,50赫兹	Power Socket Type G (3-pin) G型(3脚)  插头  Please bring a universal electric plug adapter  *请自带多功能插座
Time Different 时差	Approximately 4 Hours behind Malaysia time 标准时差慢马来西亚时间4小时	Luggage Allowance 行李托运 Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20kgs and a hand carry bag not more than 7kgs.  每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以及托运行李不超过20公斤
Weather 气候	<b>Summer</b> 夏季 Apr - Oct 4月 – 10月 26°C - 38°C	<b>Winter</b> 冬季 Nov - Mar 11月 – 3月 12℃ - 22℃
Aircraft Type 飞机型号	A320	A330 Boeing 777
Departure Date: 出发日期:		Flight: 航班行程:
Tour Fare: 团费:		Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:
<b>Tipping:</b> 小费:		Agent Collection Fee: 旅行社代收费:
<b>Visa:</b> 签证:		Travel Insurance: 旅行保险:
		TOTAL: 总数:
	Travel Agent:	

Operated By ICE HOLIDAYS SDN BHD (230643-X) KPK/LN:2441